
 

Aan: 
de voorzitter en leden van 
provinciale staten van Drenthe 
 
 
 
 
 
 
 
 
Assen, 30 september 2009 
Ons kenmerk 40/4.2/2009012559 
Behandeld door mevrouw M. Koekoek (0592) 36 58 17 
Onderwerp: Stand van zaken terugvordering prestatiesubsidie NIC.  
 
 
 
Geachte voorzitter/leden, 
 
Hierbij doen wij u een afschrift toekomen van onze brief aan de Stichting Noordelijk 
Internationaal Concours (NIC), betreffende ons besluit om tot intrekking van de subsi-
dievaststelling d.d. 15 januari 2008 over te gaan en vooreerst de verleende subsidie 
d.d. 30 mei 2007 niet terug te vorderen. Tevens hebben wij het persbericht bijgevoegd 
dat naar aanleiding van ons besluit is opgesteld. 
 
Wij vertrouwen erop u met het vorenstaande volledig te hebben geïnformeerd. 
 
Hoogachtend, 
 
gedeputeerde staten van Drenthe, 
 
 
 
 
 , secretaris , voorzitter 
 
Bijlage(n): 
cvd/coll. 
 



Aan: 
het bestuur van de  
Stichting Noordelijk Internationaal Concours Hippique Zuidlaren 
Kerkbrink 44 
9471 AL  ZUIDLAREN 
 
9471 AL 44 

 
 
 
 
 
Assen, 30 september 2009 
Ons kenmerk 40/4.2/2009012559 
Behandeld door mevrouw C. Posthumus (0592) 36 56 50 
Onderwerp: Intrekking vaststelling subsidiebeschikking d.d. 15 januari 2008 
 
 
 
Geacht bestuur, 
 
Met onze brief van 8 september 2009 hebben wij u in kennis gesteld van ons voornemen 
om tot intrekking van de subsidievaststelling d.d. 15 januari 2008 en tot terugvordering 
van de verleende subsidie d.d. 30 mei 2007 over te gaan. Naar aanleiding hiervan hebt u 
op maandag 21 september jl. uw zienswijze mondeling bij ons kenbaar gemaakt. Het 
verslag van dit gesprek treft u hierbij aan.  
 
Intrekken subsidievaststelling d.d. 15 januari 2008 
Zoals aangegeven in onze brief van 8 september 2009 zijn wij van mening dat u niet aan 
de subsidievoorwaarden hebt voldaan, te weten de aanschaf van gel-bodem en van 
nieuwe stallen. Wij baseren onze mening op het door ons verkregen gespreksverslag van 
het overleg dat op 5 augustus 2009 heeft plaatsgevonden tussen Best Communication &  
Management (BCM) en uw bestuur inzake de ontvlechting van beide organisaties en over 
een brief van de advocaat van BCM aan de advocaat van het Noordelijk Internationaal 
Concours (NIC) bestuur. Uit het verslag en de brief, waaruit blijkt dat u een betaling krijgt 
van BCM van € 80.000,--, leiden wij af dat er geen sprake is geweest van een aankoop 
van stallen en een gel-bodem. In de stukken wordt verwezen naar een leaseconstructie. 
Tijdens het gesprek hebt u aangegeven niet in het bezit te zijn van de bedoelde lease-
overeenkomst. 
 
Gelet op het bovenstaande en het feit dat tijdens het gesprek geen nieuwe feiten en om-
standigheden naar voren zijn gekomen, blijven wij van mening dat de subsidievaststelling 
heeft plaatsgevonden op basis van feiten en omstandigheden waarvan wij bij de vaststel-
ling van de subsidievaststelling niet op de hoogte waren en die mogelijk tot lagere vast-
stelling van de subsidie kunnen leiden.  
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Wij hebben dan ook in onze vergadering van 29 september 2009 besloten om de subsi-
dievaststelling d.d. 15 januari 2008, met het kenmerk 2/SEO/2008000480 in te trekken 
als bedoeld in artikel 4:49, eerste lid onder a van de Algemene wet bestuursrecht. 
 
Terugvordering subsidie 
In onze brief van 8 september 2009 hebben wij tevens ons voornemen kenbaar gemaakt 
om tot terugvordering van de subsidie over te gaan. Tijdens het gesprek hebt u aanne-
melijk gemaakt dat BCM het concours voor eigen rekening en risico organiseerde. U hebt 
hiertoe de overeenkomst met BCM overlegd. Tevens hebt u aangegeven dat u in de ver-
onderstelling verkeerde dat BCM namens u een bodem en stallen had aangeschaft.  
U hebt zich daarbij gebaseerd op de accountantsverklaring en de daarbij behorende fac-
turen waaruit dit blijkt. Op het moment dat u de samenwerking met BCM hebt beëindigd, 
hebt u ontdekt dat u niet in het bezit was van de bodem en de stallen.  
 
Het besluit om niet tot aanschaf van de stallen en de bodem over te gaan is ingegeven uit 
praktische overwegingen. Door te leasen hoeven er geen voorzieningen te worden ge-
troffen ten behoeve van onderhoud en opslag van de vloer en stallen. U hebt aangege-
ven de doelstelling achter de verleende subsidie, te weten het behoud van het oudste 
concours hippique voor Drenthe, alsnog te willen realiseren. Wij onderschrijven dit belang 
en willen u dan ook het volgende in overweging geven. 
 
Nu wij overgaan tot intrekking van de subsidievaststelling dient u alsnog de voorwaarden 
verbonden aan de subsidiebeschikking d.d. 30 mei 2007 na te leven. Dit houdt in dat er 
overgegaan dient te worden tot aanschaf van een bodem en stallen zoals vermeld in de 
beschikking. Wij hebben destijds bewust gekozen voor het verlenen van een investe-
ringssubsidie, inhoudende de aanschaf van een bodem en boxen. Dit uitgangspunt willen 
wij ook niet loslaten. In bepaalde gevallen kan echter ook de aanschaf van diensten, bij-
voorbeeld het leasen van goederen, voor een investeringssubsidie in aanmerking komen. 
Wij verwijzen hierbij onder andere naar de Investeringspremieregeling (IPR) waarin ook 
financiële lease, huurkoop of vergelijkbare financieringswijzen worden genoemd. Wij zijn 
bereid eventuele voorstellen van uw zijde, liggend binnen deze lijn, te bespreken en wij 
zullen daarom vooreerst niet overgaan tot het terugvorderen van de aan u verleende 
subsidie.  
 
Bent u het met deze beslissing niet eens, dan kunt u hiertegen binnen zes weken na de 
dag van verzending van deze brief een bezwaarschrift indienen bij ons college. Leest u 
daartoe de bijlage onder A. U dient er rekening mee te houden dat bezwaren die al tegen 
de subsidieverlening hadden kunnen worden ingebracht, niet ontvankelijk kunnen worden 
verklaard. 
 
Hoogachtend, 
 
gedeputeerde staten van Drenthe, 
 
 
 
 
 , secretaris , voorzitter 
 
cvd/coll. 



Verslag van het zienswijze gesprek met de stichting noordelijk internationaal Concours op 21-
09-2009 
 
Aanwezig de heren M. Becherer en I.Haaskens namens het bestuur van het Noordelijk Internationaal 
Concours en de dames J.Vlietstra, M.Koekoek en C.L.Posthumus van de provincie Drenthe. 
 
Mevr. Vlietstra heet iedereen welkom. De heer Becherer geeft aan dat hij het bestuur 
vertegenwoordigt en dat de heer Haaskes in de raad van advies zit. De brief van 9 september, waarin 
de provincie aangeeft de subsidie te willen terugvorderen wordt aan de orde gesteld. De provincie is 
van mening, dat er gehandeld is in strijd met de subsidievoorwaarden. Het bestuur wordt door dit 
gesprek in de gelegenheid gesteld om formeel haar zienswijze weer te geven. Er zal van dit gesprek 
een verslag worden gemaakt. Op basis van de ingebrachte argumenten kan Het college van 
Gedeputeerde Staten haar voornemen heroverwegen.  
De heer Becherer geeft aan dat er, in de beleving van het bestuur, geen sprake is van fraude. Het 
bestuur was verrast dat BCM geen eigenaar van de bodem was. BCM was de organisatie die namens 
het NIC het concours organiseerde voor eigen rekening en risico. Het bestuur had een meer 
representatieve functie. Evenals de provincie heeft het bestuur zich gebaseerd op de rapportage, het 
accountantsverslag en de rekeningen.  
BCM wilde dit jaar het concours niet organiseren. Het bestuur heeft toen besloten om zelf de 
organisatie ter hand te nemen. Bij het uit elkaar gaan van de partijen zijn advocaten actief geweest. 
Via de advocaat van BCM kwam het bestuur er achter dat het NIC geen eigenaar is van de bodem en 
de stallen. Uiteindelijk is er een overleg geweest met BCM waarin afspraken gemaakt zijn over het uit 
elkaar gaan. Deze afspraken zijn door beide partijen ondertekend. Via Achterberg (De leverancier van 
de bodem) is 3/5 deel van het bedrag teruggestort op de rekening van het NIC. Op een vraag van 
mevr. Koekoek over de boxen antwoord de heer Becherer  dat ten aanzien van de boxen ook in een 
vorige periode al afspraken zijn gemaakt dat lease beter is dan koop. Het onderhoud en de opslag 
geven teveel problemen. Dat neemt niet weg dat er in de afrekening sprake is van koop.  
Mevr. Vlietstra vraagt naar de langjarige relatie met BCM. De heer Becherer overhandigt het contract 
wat het bestuur met BCM had. Het bestuur heeft niet volhard in de eis richting BCM om de bodem en 
de stallen te leveren omdat men al lang blij was dat 3/5 van het bedrag nog aanwezig was. Ook het 
bestuur vindt de gang van zaken merkwaardig maar als er niet met BCM was gebroken was de hele 
constructie nooit aan het licht gekomen. Het bestuur is altijd te goeder trouw geweest.  
Het bestuur heeft begrip voor het feit dat de gemeente Tynaarlo de laatste bijdrage niet meer wil 
betalen omdat het evenement verplaatst wordt naar Assen.  
De gemeente Assen lijkt bereid om de bijdrage van Tynaarlo over te nemen. 
Als de provincie definitief besluit om tot terugvordering van de subsidie over te gaan zal het 
evenement niet door gaan en zal naar alle waarschijnlijk ook de stichting failliet gaan. Dat betekent dat 
ook voor de jaren daarna het concours van de baan is.  
Mevr. Vlietstra geeft aan dat de provincie niet de intentie heeft om het concours de nek om te draaien. 
Echter de provincie heeft te maken met formele voorwaarden in de beschikking. Wellicht kan de 
stichting alsnog eigenaar worden van de bodem en de stallen. 
De heer Becherer geeft aan dat bij het bedrijf ‘’grondzaken” een nieuwe bodem €125.000,- kost. Dit 
bedrijf is verbonden aan het organisatie bureau wat het sportieve gedeelte van het concours 
organiseert. De stallen zijn geïntegreerd in de tenten die bij de TT al geplaatst gaan worden. De 
stichting heeft onvoldoende middelen om in zijn geheel de bodem te kopen en schat in dat op dit 
moment een verhoging van de subsidie ook niet in beeld is. Mevr. Vlietstra bevestigt dat. 
Dit jaar is voor het NIC een moeilijk jaar. Op termijn hoopt men dat het concours toch weer enig 
rendement gaat opleveren. 



Aanschaf van de boxen zou ook geen goede oplossing zijn. De subsidie ging uit van 40 boxen terwijl 
men meer dan 200 nodig heeft. Bij aanschaf zit je ook met het probleem van onderhoud en opslag. Bij 
de bodem zou opslag bij het bedrijf ‘’Grondzaken’’ een mogelijkheid zijn. 
Het bestuur van het NIC is niet van plan om nog verdere stappen richting BCM te nemen. Zij zijn blij 
dat er nog 3/5 van het bedrag beschikbaar is. Alleen als de provincie haar voornemen doorzet zullen 
zij richting BCM nog stappen ondernemen. De hele zaak doet de paardensport in Drenthe geen goed. 
Mevr. Vlietstra betreurt het dat er niet van het begin af aan door BCM open kaart is gespeeld. Dan 
was er waarschijnlijk geen probleem geweest.  
De Heer Becherer benadrukt nogmaals dat het bestuur te goeder trouw is geweest en vraagt of er met 
de groots mogelijk spoed een GS besluit kan komen. Op 25oktober start het concours. Het bestuur 
moet uiterlijk dinsdag een gonogo besluit nemen. Als het college volhard in haar standpunt gaat het 
concours niet door.  
De gemeente Assen is blij dat zij het concours binnen haar gemeente krijgt. De heer Becherer 
benadrukt dat het een besluit van het NIC bestuur is geweest om te verhuizen. Zowel door de 
exploitant van de TT-hal als door de gemeente Assen is hier niet voor gelobbyd. 
Mevr Vlietstra bedankt de aanwezigen voor het gesprek en zegt dat er een poging wordt gedaan om 
alsnog de komende dinsdag een GS besluit te krijgen. 
 
C.L. Posthumus 
 
 



 Provinciehuis 

 Westerbrink 1 

 Assen 
Assen, 30 september 2009 
Nummer: 09-134  
Postbus 122 

 
Provincie biedt NIC uitweg 
 
Paardensportevenement NIC hoeft een verstrekte subsidie voorlopig niet terug te betalen 
aan de provincie Drenthe. Met dit besluit willen gedeputeerde staten een bijdrage leveren 
aan het voortbestaan van het oudste indoor concours van Nederland. 
 
Tussen het NIC en de provincie rezen onlangs problemen over een in 2007 verstrekte subsidie 
van €120.000 voor de aanschaf van vloeren en demontabele stallen voor het concours. 
Achteraf bleek echter dat deze goederen niet daadwerkelijk zijn aangekocht, maar geleased. 
Omdat daarmee in strijd met de subsidiebeschikking is gehandeld, had de provincie gegronde 
reden om een procedure tot terugvordering van de subsidie te starten. 
 
Inmiddels heeft het bestuur van het NIC in een hoorzitting haar zienswijze op de kwestie uiteen 
gezet. ,,Wij zijn tot de conclusie gekomen dat er niet te kwader trouw is gehandeld. We 
betrachten daarom als provincie coulance. Het NIC krijgt van ons een herkansing’’, licht 
gedeputeerde Janny Vlietstra toe. 
 
De provincie overweegt hierbij dat het NIC, met behulp van de verstrekte subsidie, inmiddels al 
twee edities van het concours heeft georganiseerd. Met gebruik van het resterende bedrag wil 
de stichting de komende drie jaar opnieuw een vloer en stallen leasen en het evenement 
voortzetten. Het provinciebestuur stelt verder vast, dat als het NIC vooraf beargumenteerd had 
verzocht om de spullen te mogen leasen, dit destijds naar alle waarschijnlijkheid was 
geaccepteerd. 
 
Een terugvordering van de subsidie op formele gronden zou tot gevolg hebben dat het 
Concours dit jaar niet doorgaat en dat de stichting NIC waarschijnlijk failliet gaat. ,,Daar is 
niemand bij gebaat. Het zou een verlies zijn voor de paardensector in de provincie. Wij hechten 
waarde aan dit evenement’’, aldus gedeputeerde Vlietstra. 
 
De provincie kiest nu voor de volgende procedure: De subsidievaststelling wordt alsnog 
ingetrokken. Vervolgens wordt het NIC in de gelegenheid gesteld een nieuw verzoek in te 
dienen. Voldoet dit aan de voorwaarden, dan zal de provincie de beschikking positief wijzigen.  
 
Het Noordelijk Internationaal Concours Hippique trekt jaarlijks zo’n 35.000 toeschouwers en 
werd tot nu toe gehouden in Zuidlaren. De eerstvolgende editie is van 21 tot 25 oktober in 
Assen. 

Noot voor de redactie (niet voor publicatie): Voor meer informatie kunt u contact opnemen met 
de persdienst van team Communicatie, telefoonnummer (0592) 365005, fax (0592) 357188,  
e-mail: communicatie@drenthe.nl p.grondsma@drenthe.nl        
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